
 

Innkalling til styremøte 
 
Sted:   Peiskrok Dølehalli 

Tid:  Mandag 4. Juli 2022 Kl.: 19:00 – 20:00 

Til:  Geir Notodden, leiar   41 76 80 09   geir.notodden@gmail.com 
Gunnvor Høydal, nestleiar  99 04 06 42   morgedal16@hotmail.com 
Hege Bjåland, medlem.   90 61 82 25   hege.bjaaland@seljord.kommune.no 

  Terje Nilsen Haugen, medlem  45 40 79 95   terje.n.haugen@nenett.no 
  Helge Inge Bruhaug, medlem  95 88 06 39   morgedalbygg@gmail.com 
  Solveig Jamgrav, rekneskapsførar 95 85 40 83   solveig@seljordregnskap.no 

   
Kopi til: Astrid Åmot, varamedlem  90 14 40 02   asaam@online.no 

Ottar Gjersund, varamedlem  95 98 49 29   ottargjersund@live.no 
  Bjørg Nordlien, varamedlem  93 42 58 47   bj.nord@online.no 

Ellen Wennevold   96 63 36 86   ecw@telemarkgodslinjer.no 
 

Varamedlemmer vert innkalla til alle styremøte og mottek alle referat. Desse har ikkje møteplikt eller stemmerett 

forutan når dei stiller for ein namngitt fast representant, men kan delta på alle møter. 
Dersom du som medlem må melde forfall til styremøtet, så er det ditt ansvar at ein av varamedlemmane møter i ditt 
namn. 

 
Akkurat denne gongen ber eg om at flest mogleg av varamedlemmar også møter. 

 
 

Sak 1/22 Rekneskap 
Solveig legg kort fram hovudtala i rekneskapen så langt for 2022 

• Me drøftar om det må takast spesielle åtgjerder i samband med 
rekneskapen. 

  
Sak 5/22 Kjøp av COOP bygget 

Som dikkon alle veit så er bui nå stengd for godt og bygget er tomt forutan 
utleigedelen. 
Bygge er verdfullt for bygda og me ynskjer ikkje at detta bygget blir standane som eit 
symbol på det som ein gong var og eit minne om at bygda er i forfall. 
Me ynskjer aktivitet som er til beste for alle Morgedølar. 
Fleire i bygda arbeider med nye planar i håp om fyrst og fremst få til ei bu og gjerne 
ein aktivitet i samband med denne for å kunne skapa ein møteplass. 
Bygget ligg på Dølehalli si tomt og spørsmålet er korleis me kan sikra råderett over 
bygget for framtida?  
Bygget eigast i dag av Coop Morgedal med sine medlemmar. Men leggast ut for sal 
for å dekke upp kostnadene vi samband med oppløysing av bui og laget. 
Ei løysing kan vera at bygget kaupas av Dølehalli for utleige til moglege drivarar. 
Detta er ei prinsippsak for Dølehalli og styret må koma med ei klar oppfatning om 
detta før me kan gå vidare i prosessen. 
 
Eg er sjølvsagt klar over at det er ferie for dei fleste, men slike saker er det ikkje så 
lett og planlegge for i god tid. Samtidig er prosessen å sjå på som ein hastesak og 
avgjerande for nyetablering til hausten. 
Det er difor naudsynt at me kastar litt om på planane konns og får ein god samtale 
rundt saka. 

    
 
 
Sak 4/22 Diverse 
 

 
  
 
  Møt godt førebudde slik at me ikkje gjeng over den fastsette tida. 
    Helsing Geir 


